
                                                                                                 

Vragen vanuit de raad aan het college:

A. Schriftelijke vragen als bedoeld in artikel 36 Reglement van Orde

B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de RAADSVERGADERING 25 
november 2020

C. Technische vragen 

Categorie: A / B / C (doorhalen wat niet van toepassing is)

Onderwerp: Lentebad en zwemdiploma

Naam en fractie: Willemien ten Have, CDA Zevenaar

Datum indienen: 24 november 2020

Afdeling: ……….. (door organisatie in te vullen)

Contactpersoon: …………… (door organisatie in te vullen)

Inleiding/Aanleiding:

Zoals in de Gelderlander van de afgelopen week te lezen was is de Corona-aanpak in de 
Liemers heel uiteenlopend. Zevenaar trekt miljoenen uit de reserves en Duiven en Westervoort 
stellen minder eigen geld beschikbaar. Alle gemeenten zitten in financieel zwaar weer en daar zal 
het Rijk echt wat aan moeten doen! De gemeenten moeten alle zeilen bijzetten om voorzieningen 
overeind te houden, wat een grote uitdaging is.
Dat geldt ook als het gaat over de voorziening zwembaden. Deze kosten altijd een heel bedrag 
maar zijn wel noodzakelijke in een waterrijk land. Het is dan ook te betreuren dat in Didam het 
zwembad de Hoevert naar het zich laat aanzien over anderhalve maand dicht gaat. Dat is 
jammer voor de inwoners van Montferland. Het zou kunnen zijn dat door die sluiting het beroep 
op het Lentebad toeneemt.

In een waterrijk land als het onze moeten kinderen leren zwemmen. Dat gebeurt ook in het 
Lentebad. Als je ouders daarover spreekt zijn ze deels tevreden, er is een voorziening, en deels 
ontevreden, het duurt lang en voor volgend diploma stokt het. We hebben behoefte aan meer 
informatie hierover.

Vraag/Vragen:

1. Welke kansen en bedreigingen ziet het college momenteel voor het Lentebad?

2. De druk op het Lentebad zal mogelijk toenemen. Kan het college aangeven hoe zij 
bijvoorbeeld om wil gaan met een eventueel verzoek van de zwemvereniging uit Didam 
op capaciteit van het Lentebad gelet op de beschikbare capaciteit?



                                                                                                 

3. In een waterrijk land als het onze kan het niet zijn dat kinderen niet leren zwemmen. Het 
zou dan ook zo moeten zijn dat het aanleren daarvan in elke gemeente moet kunnen. Is 
het college bereid  samen met Montferland en de andere Liemerse gemeenten aan de 
provincie te vragen te komen tot financiële steun, met een symbolische bijdrage van 
Zevenaar van bijvoorbeeld 10.000 euro. Samen zijn we als Liemers sterker toch?

4. Is er door Ataro of de gemeente al eens een tevredenheidonderzoek naar de zwemlessen 
en het halen van een zwemdiploma in het Lentebad uitgevoerd. Als dat zo is kan de raad 
hierover dan de beschikking krijgen? Mocht dat niet zo zijn wil het college dan toezeggen 
een dergelijk onderzoek uit te laten voeren?


